



Pilot Green and Sustainable Finance Capacity Building Support Scheme

A three-year pilot scheme to support local talent development in green and sustainable finance ("GSF") by providing subsidies for the training and acquisition of relevant professional qualifications.

1

Completion of Eligible Programmes

- [List of Eligible Programmes](#) available on Scheme website
- To complete programme by 12 December 2025

Eligible Applicants:

Hong Kong residents; and

1. Practitioners in finance, or whose roles involve GSF considerations
2. Students or graduates in relevant disciplines

2

Account Creation

Create a personal account on the Scheme website for submission of applications, tracking of application status and reviewing unused balance of reimbursement

3

Application Submission

Submit a reimbursement application within 3 months from the date of completion of the Eligible Programme, together with supporting documents

4

Application Processing

- Processing time for an application will normally take around 3 months
- Applicants will receive a notification of results afterwards

5

Reimbursement Amount

General Applicants	Up to 80%
Full-time Students	Up to 100%
Individual Ceiling	HK\$ 10,000

Eligible Programmes: www.greentalent.org.hk/Individuals/EligibleProgrammes



enquiry@greentalent.org.hk



+852 2258 6000



www.greentalent.org.hk



綠色和可持續金融培訓先導計劃

為期三年的先導計劃透過向接受綠色和可持續金融（“GSF”）培訓及獲取相關資歷的人士提供資助，以擴大本地的GSF人才庫。

1

完成合資格培訓或資歷

- 合資格培訓及資歷名單載於本計劃網站
- 須在2025年12月12日或之前完成該培訓或資歷

合資格申請人：

香港居民；及

1. 金融服務或工作職責涉及GSF考慮的從業員
2. 相關學科的學生或畢業生

申請發還款項程序

2

開立帳戶

於本計劃的網上平台開立個人帳戶，以遞交發還款項申請、追蹤申請進度及查閱尚未用畢的發還款項金額。

3

遞交申請

於完成合資格培訓或資歷後3個月內提交發還款項申請及所需證明文件

4

申請處理

- 一般需時約3個月處理申請
- 申請人將於其後收到發還款項通知

5

發還款項

一般申請者	高達 80%
全日制學生	高達 100%
個人資助 上限	港幣 10,000

合資格培訓及資歷名單: www.greentalent.org.hk/Individuals/EligibleProgrammes



enquiry@greentalent.org.hk



+852 2258 6000



www.greentalent.org.hk